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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján szóbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani. 

A szóbeli választ igénylő kérdés címzettje: Lantos Lajos Csaba, energiaügyi miniszter 

A szóbeli választ igénylő kérdés címe: "Miért nem segítenek a palackos gázt használó 
legszegényebb háztartásokon ? " 

Miért nem segítenek a palackos gázt használó, legszegényebb háztartásokon?

 

A kormány kihagyta a rezsicsökkentésből a nem vezetékes energiát használó 600 ezer háztartást.

Rajtuk segíthetett volna a 11,5 kilogrammos PB-gázpalack hatósági ára. Csakhogy ez tipikus 
Fideszes álsegítség volt. A kormány semmilyen támogatást nem adott, hanem ráparancsolt a 
kereskedőkre, hogy adják olcsóbban a palackos gázt. A következmény pontosan az lett, ami várható 
volt egy ilyen dilettáns intézkedéstől. A kereskedők megszüntették a 11,5 kilogrammos PB-
gázpalack forgalmazását. A kisebb palackokat viszont piaci áron értékesítették. Most a Fidesz és a 
kormány a saját kudarcát ismeri be, amikor a 11,5 kilogrammos PB-gázpalack hatósági árát eltörli. 
Felháborító, hogy pont a rezsibiztos terjeszt be egy ilyen módosítást, hiszen ezzel kimondják: a 
kormány nem is akar segíteni azokon, akik palackos gázt használnak. Pedig lett volna 
megoldás. A Párbeszéd – ZÖLDEK által szorgalmazott rezsiutalványt minden olyan háztartás 
használhatta volna, ahol a bevételek nem érik el az átlagjövedelmet. A rezsiutalványt tetszőleges 
energiahordozóra, így PB-gázra is be lehetett volna váltani 200 ezer forint erejéig.

 

A kormány a törvényjavaslat indoklásában azt állítja: azért törlik el a 11,5 kilogrammos PB-
gázpalack hatósági árát, mert a hatékony piaci működést részesítik előnyben az adminisztratív 
beavatkozással szemben. Önök hol az egyikkel, hol a másikkal próbálkoznak, de szegényember 
valahogy mindig rosszul jár.

Kérem, szíveskedjen válaszolni.



Hogyan fogja megoldani a verseny a megfizethetetlen PB-gáz problémáját egy olyan palackosgáz-
piacon, ahol alig néhány szereplő van, és mind ugyanattól a gyártótól vásárolja a gázt?

És mit tesz a kormány azért, hogy a PB-gáz megfizethető legyen?
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